
 
Bestyrelsens beretning for  28.11.06 – 12.03.07. 
 
I denne periode har bestyrelsen holdt 2 møder. 
 
På 1. møde d. 12.12.06 konstituerede bestyrelsen sig med valg til de forskellige poster jvf 
oversigten, og for de i dagsordenen anførte valgperioder. 
Referat fra stiftende generalforsamling d. 28.11.06, samt de ajourførte vedtægter blev godkendte. 
Der blev vedtaget arbejdsprogram, hvor bestyrelsen vil arbejde for: 
-  Nedbringe trafikhastigheden. 
-  Undgå tung trafik. 
-  Genetablere en lindealle. 
-  Oprette gadebelysning, der passer til gadebilledet. 
-  Ad hoc opgaver, f.eks. Kabel TV, festlige arrangementer. 
Der blev nedsat 3 udvalg med udvalgsmedlemmer: 
-  Trafikudvalg, med bestyrelsen + suppleanter + Jens Lorenzen, Jørn Raahede m.fl. 
-  Etablering kabel TV, med Søren Priisholm og Claus Schmidt. 
-  Festudvalg, med Søren Priisholm og Pia Sørensen. 
Endvidere vedtoges, at for at få opgaverne gennemført på en nogenlunde ens måde, at der anvendes 
hv-metoden. 
  I.- hvorledes er der nu, dvs eksisterende forhold med angivelse af ulemper og fordele beskrives. 
 II.- hvad kan der blive, dvs opstille evt flere forslag til løsning af problemet med skitserede 
omkostninger. 
III.- hvilken løsning vælges at arbejde videre med. (Denne løsning gennemarbejdes med 
detailforslag og total økonomi.  
IV.- hvordan gennemføres denne løsning, evt ved hjælp fra offentlig, private, fonde, mv. 
Der vedtoges, at alle potentielle medlemmer af grundejerforeningen er alle husnr., samt alle 
tilstødende hjørnegrunde. 
 
På 2. møde d. 06.02.07 oplystes, 
- at der nu er oprettet bankkonto hos Danske Bank, 
- at der er påbegyndt oprettelse af hjemmesiden WWW.LeosAlle.dk 
- at der udsendes pressemeddelelse om dannelsen af grundejerforeningen til de 3 lokale ugeaviser, 
samt JV. Kun JV har bragt et uddrag. 
- at der skal uddeles materiale i form af dagsorden, pressemeddelelse og tegningslister til 
generalforsamlingen senest tirsdag d. 27.02.07. 
 
D. 12.03.07 er uddelt reminder om generalforsamlingen. 
 
Der er i alt 91 potentielle grundejere som medlemmer, og vi har fra den stiftende generalforsamling 
24 positive og forventer nu ved personlig fremmøde at forøge dette antal væsentligt. 
 
Tønder Kommune er orienteret omdannelsen af grundejerforeningen. 
Der er nu taget en sag op om, at kommunen kan passe arealet ved jernbanesporene på begge sider af 
Leos Alle ved Kongevej. 
 



Det er nu meningen, at bestyrelsen går i ”arbejdstøjet” med at samle alle oplysninger om 
eksisterende forhold, og beskrive ulemper og fordele, og og udarbejder vurderinger med 
konklusioner, der udlægges på hjemmesiden. 
 
     


